
Ивица Дачић: Кинески пројекат "Један појас, један пут" је  један од најзначајнијих на свету
среда, 07 децембар 2016 09:30

 Шеф српске дипломатије Ивица Дачић изјавио је да је пројекат сарадње Кине са 16
земаља централне и истоцне Европе "Један појас, један пут", у коме учествује и Србија,
један од најзначајнијих на свету.

  - Тај пројекат је можда један од најзначајнијих на свету - рекао је Дачић у интервјуу
кинеској ангенцији Синхуа, преноси лист "Чајна дејли".

  

Он је оценио да ће кинеске инвестиције допринети порасту БДП-а и повећању извоза
Србије.

  

Према његовим речима, тај пројекат омогућава сарадњу Србије и Кине у областима
економије, инфраструктуре, образовања, науке, али и сарадњу у земљама Европе.

  

- Ово је на неки начин глобална иницијатива, коју спроводи велики број земаља, како
држава чланица ЕУ, тако и оних које нису чланице, али и земаља кандидата за
чланство, као и оне који то нису. Мислим да је ово озбиљна иницијатива која ће имати
озбиљне резултате у свим областима - закључује Дачић.
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